
Wijk bij Duurstede, 27 augustus 2024 

 

Betreft: Aanvraag ZonMW-uitvoeringssubsidie versterken Eerstelijn  

 

Op 4 december 2023 heeft de adviesraad Sociaal Domein een eerste advies uitgebracht voor 

de plannen voor het IZA. We zijn blij, dat er zich nu een nieuwe mogelijkheid voor een 

subsidieaanvraag aandient. Vanuit deze intentie hebben wij deze aanvraag doorgesproken 

en is ons advies positief. Wel hebben we een paar aandachtspunten erbij.  

Wij blijven aandacht vragen , zoals genoemd in ons vorige advies, voor de verbinding tussen 

ouderen en jongeren. We missen in de eerste opzet hoe de communicatie tussen beide 

groepen wordt georganiseerd. Zijn er in de regio al afspraken gemaakt over de  

samenwerking tussen beide groepen? 

De aanvraag is gericht op het versterken van de Eerstelijn.  Wij lezen dat de overlegstructuur 

wordt uitgebreid. We blijven er alert op dat deze uitbreiding niet leidt tot uitbreiding van de 

bureaucratie. 

Ten aanzien van uw vraag over de inwonerparticipatie zien wij in Wijk bij Duurstede, dat er 

veel verschillende activiteiten zijn voor ouderen en jongeren. Wij willen meedenken hoe je 

activiteiten tussen generaties kan combineren, zodat dit bijdraagt aan een gezonde oudere 

en aan een gezonde jongere. De Adviesraad vindt het belangrijk dat er in de aanvraag 

aandacht komt voor de communicatie tussen allerlei participanten.  

Dan nog wat praktische tips: 

 Wij missen een duidelijke tijdlijn en SMART geformuleerde doelstellingen. 

 We beseffen dat een financiële onderbouwing in dit stadium bijna onmogelijk is. Wij 

verwachten in de toekomst wel een financiële paragraaf. 

 De aanvraag zelf kan korter en bondiger.  

 

Namens de Adviesraad Sociaal Domein 

 

Rita Witmond Voorzitter 

 

 

 


